## DEVGREAT GROUP LIMITED

# 大方廣瑞德集團有限公司

(incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司) (Stock Code 股份代號: 755)

#### Notification Letter 通知信函

29 May 2025

Dear Registered shareholders.

#### DEVGREAT GROUP LIMITED (THE "COMPANY")

NOTIFICATION OF PUBLICATION OF CIRCULAR DATED 29 MAY 2025 CONTAINING NOTICE OF THE ANNUAL GENERAL MEETING AND PROXY FORM (THE "CURRENT CORPORATE COMMUNICATION")

We hereby notify you that the Current Corporate Communication of the Company, in both English and Chinese versions, are now available on the Company's website at www.zendaiproperty.com and the HKEXnews website at www.hkexnews.hk. You may now access the Current Corporate Communication by clicking the relevant titles as appeared under the "Investor Relations" of the Company's website. If you have elected to receive corporate communications in printed form, the printed form (or forms) of the Current Corporate Communication is (or are) enclosed.

If you would like to receive future corporate communications from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website (or in electronic form on the Company's website instead of in printed form) please complete the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by post or by hand to the Company's branch share registrar (the "Hong Kong Branch Share Registrar"), Tricor Investor Services Limited at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong. If you post your reply in Hong Kong, you may use the mailing label in the Change Request Form and need not affix a stamp on the envelope when returning your Change Request Form. Otherwise, please affix an appropriate stamp. The Change Request Form may also be downloaded from the Company's website at <a href="http://www.zendaiproperty.com">http://www.zendaiproperty.com</a> and the HKEXnews website at <a href="http://www.zendaiproperty.com">www.hkexnews.hk</a>.

If you have elected (or are deemed to have elected) to receive the Current Corporate Communication in electronic form on the Company's website and for any reason have difficulty in obtaining access to corporate communications on the Company's website, the Company will upon request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

You may at any time by reasonable notice in writing to the Company (sent to the Hong Kong Branch Share Registrar at the above address or by email to is-ecom@vistra.com) elect to receive future corporate communications from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website (or in electronic form on the Company's website instead of in printed form).

To ensure timely receipt of the latest notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ( "Notice of Publication" ), if you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing and signing the enclosed Change of Request Form and return to the Hong Kong Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to is.ecom@vistra.com.

If the Company does not receive a functional email address in your reply, until such time that the functional email address is provided to the Hong Kong Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email Notices of Publication in electronic form; and the Company would only be able to send you the printed copy of the Notices of Publication.

Should you have any queries relating to this notification letter, please contact the enquiry hotline of the Hong Kong Branch Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays.

> By Order of the Board **DevGreat Group Limited** Mr. Huang Yuhui

Chairman and Executive Director

# Corporate Communication(s) refers to any document(s) issued or to be issued by the Company for information or action of holders of securities of the Company, including but not limited to: (a) annual reports; (b) interim reports; (c) notices of meeting; (d) listing documents; (e) circulars; and (f) proxy forms.

致各位登記股東:

### 大方廣瑞德集團有限公司(「本公司」)

- 刊發日期為 2025 年 5 月 29 日載有股東週年大會通告之通函及代表委任表格之發佈通知(「本次公司通訊」)

謹此通知 閣下,本公司之本次公司通訊的英文及中文版本,現已於本公司網站 www.zendaiproperty.com 及香港交易所披露易網站 www.hkexnews.hk刊載。 閣下可於本公司網 站內按「投資者關係」項下所顯示的有關標題閱覽本次公司通訊。

如 閣下欲收取本公司日後的公司通訊之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代印刷本)。請 閣下填妥在本函背 面的更改選擇表格,並在更改選擇表格上簽名,然後寄回或親自交回本公司之股份過戶登記處,卓佳證券登記有限公司(「**香港股份登記分處**」),地址為香港夏愨道 16 號遠 東金融中心 17 樓。倘若 閣下在香港投寄,可使用更改選擇表格內的郵寄標籤寄回, 而毋須在信封上貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票。更改選擇表格亦可於本公司網站 www.zendaiproperty.com及香港交易所披露易網站 www.hkexnews.hk 內下載。

如 閣下已選擇(或被視為已選擇)收取於本公司網站登載的本次公司通訊電子版本,惟因故查閱公司通訊上出現困難,只要 閣下提出要求,本公司將儘快寄上所要求的本次

閣下可以隨時透過香港股份登記分處以書面或透過電郵至 <u>is-ecom@vistra.com</u>通知本公司,選擇收取本公司日後的公司通訊之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或 收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代印刷本)。

為確保及時收到最新的公司通訊網站版本的登載通知(「**登載通知**」),如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣 下填寫及簽署隨附之變更申請表格提供 閣下之電子郵件地址並按上述地址以郵寄方式交回本公司的香港股份登記分處或以電郵方式發送至 is-ecom@vistra.com。

如果本公司沒有收到、閣下的有效電子郵件地址、閣下將無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的登載通知;及本公司只能以印刷本方式向閣下發送公司通訊網站版本的登 載通知,直至香港股份登記分處收到閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下對本通知有任何疑問, 請於辦公時間星期一至星期五(香港公眾假期除外)上午九時正至下午六時正, 致電香港股份登記分處諮詢熱線(852)29801333查詢。

承董事會命 大方廣瑞德集團有限公司 **主席及執行董事** 黃裕輝先生

二零二五年五月二十九日

#公司通訊指本公司已刊發或將予刊發以供本公司證券持有人參照或採取行動之任何文件,包括但不限於:(a)年報;(b)中期報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

Change Request Form 更改選擇表格																						
To: DevGreat Group Limited (the "Company") (Sock Code: 00755) c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre 16 Harcourt Road, Hong Kong											<b>致: 大方廣瑞德集團有限公司(「本公司」)(股份代號: 00755)</b> 卓佳證券登記有限公司轉交 香港夏慤道 16號 遠東金融中心 17樓											
Part A: 甲部:	To receive th 收取本次公 (Please mark	司通訊之戶	印刷本		•			」號。	)													
	I/We would now like to receive the printed form of the Current Corporate Communication. 本人/我們欲收取本次公司通訊之印刷本。																					
Part B: 乙部:	本人/我們 (Please mark to read the W publication o	I/We would like to change the way in which I/we receive future corporate communication from the Company in the manner indicated below:  本人/ 我們現欲變更以下列方式收取公司將來的公司通訊:  (Please mark "✔" in <b>ONLY ONE</b> of the following boxes.) 請僅在下列其中一個空格內劃上「✔」號)  to read the Website Version of all future Corporate Communications in electronic form published on the Company's Website in place of printed copies, and to receive an email notification of the publication of Corporate Communication on the Company's Website; <b>OR</b> 瀏覽所有日後以電子方式上載於本公司網站之公司通訊的網上版本,以代替收取印刷版本,並收取公司通訊已在本公司網站刊發之電郵通知; <b>或</b>																				
	Email Address		J 20,11 = M	,,,,,,,,,,	-JM9412-	A -7,22010A	NAITE FALL	F, 201	VIII WAY	T-VOILE (ALC.)	,	4 - 1 / 2   1	10 472	HYEMU	17302-43	EPAZAH,						
	to receive the 只收取所有! to receive the 只收取所有! to receive <b>bo</b> l 同時收取所	email a (本公 信函予 printed F 日後公司近 printed C 日後公司近 th the prin	ddress in a ddres	n English 會在公司 請以英 version o 文印刷/ version o 文印刷/ glish and	n Block Le 可通訊於本 文正楷填寫 of all future 版本;或 of all futur 版本;或 l Chinese	tters and tt 文公司網站 電電郵地址 e Corporat e Corporat versions o	he email a 持發佈時發 上,以上電 e Commu	ddress i 生出通知 重郵地址 nication mication	s used for 1至以上拉 比僅供作i s only; <b>O</b> ns only; <b>C</b>	r notificat 是供之電 通知公司 PR OR	ion of rele 郵地址( 通訊已獲	ase of Co 如有)。	rporate C 如未有提	ommunic	ation only	y.)						provide the 刊發的通知
Name of Reg Address <sup>#</sup> 地址	egistered Shareho	older (in bl	ock Lette	er) <sup>#</sup> 登記	<b>.</b> 股東姓名	#(以正権	<b>墳寫)</b> _						Со	ntact pho	ne numbe	er <sup>#</sup> 聯絡	電話#					-
Signature# 簽署 <sup>#</sup> : "You are requ	uired to fill in the 從本公司網站或									or the web	site of Hong	g Kong Ex		Date 日期 _ ad Clearin	g Limited.							
請 閣 2. If your 如屬斯 3. Any fo 如在本 4. For the	t:  e complete all you  l'r清楚填妥本表  ir shares are held i  聯名股東,則本  form with more tha  本更改選擇表格  the avoidance of do  存疑,任何在本  J	格所有資料 in joint nam 更改選擇表 an one box i 甲部或乙部 pubt, we do	es, the sh 格須由諺 marked " 超過一個 not accep	名於本分 ✓" in Pa 日方格內畫 t any spe	公司股東名 rt A or Part 削上「✔」 cial instruct	冊上就聯行 B, with no 號、或未得 tions writter	名持有股份 box marke 有於方格內 n on this Cl	】其姓名 d " <b>✓</b> ", · ]劃上「	位列首位 with no sig ✔」號、	的股東簽 gnature or 或未有簽	署,方為有 otherwise i	效。 ncorrectly	completed	will be v	oid.		Request	Form in	ı order fi	or it to be	e valid.	
Your supply of The Company mauthorized by la request access to Privacy Complia 閣下是自願提供商或第三者服務	NFORMATION f personal data (as may transfer your aw to request the to and/or correctic iance Officer of Ti 供上列的個人資料務供應商以作有I 權按照《個人資料	defined in personal da information on of the refricor Invest 料(定義與關該等用途	the Personta to its an or are of elevant person or Service (《個人》	nal Data ngent, con therwise i rrsonal da es Limite 資料(私 以及其他	(Privacy) C stractor or t relevant for ta in accord d at the abo 隱) 條例》 護法例授權	Ordinance (Chird party so the Purpose dance with ove address.  (香港法	Chapter 486 ervice provises and nee the provision 例第 486 得有關資料	vider who ed to reco ions of ti 章)所 料的人士	o provides eive the in he Person 界定相同 或其他與	s administr formation al Data (P ) ,用以 該等用途	ative, comp Your pers rivacy) Ord 牧取現時及 有關及需要	outer and conal data vinance (Cital) E 日後的公	other service will be reta hapter 486 公司通訊( 關資料的人	es to the ined for s of the La 「該等用 士提供	Company fuch period nws of Hor <b>途</b> 」)。 閣下的個	for use in I as may I ng Kong) 公司可能 I人資料。	connection be necessand any and any 向為公司 閣下的	on with a ary to fi such rec 可提供行 的個人資	the Purpulfill the quest sh	poses and Purpose ould be i I腦及其作 說履行該	I to such pes. You have in writing	parties who are ave the right to and mailed to 代理人、承辦

(Please cut along the dotted line 請沿虛線剪下)

Mailing Label 郵寄標籤

Please cut the mailing label and stick this on an envelope to return the Request Form to us.

No postage stamp is required for local mailing in Hong Kong

當 閣下寄回此申請表格時,請將此郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄,閣下無需支付郵費或貼上郵票

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 10 GPO 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港

